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د رخدا
خبر کده خبر

سید احمد موالی زاده :
انباشت نخاله ها در اهواز

به معضل تبدیل شده است
فرماندار اهواز با بیان اینکه وضعیت انباشت نخاله ها در شهر 
به معضل تبدیل شده است، گفت: نمی توانیم از رها کردن 
نخاله در سطح شهر توسط شهروندان جلوگیری کنیم، هر 
چند باید این موضوع سامان دهی شود و شهرداری هم در 

این زمینه اقدام کرده است.
نخاله ها  تجمع  و  تخلیه  به  اشاره  با  موالی زاده  احمد  سید 
با  در سطح شهر اظهار کرد: در حال حاضر وضعیت شهر 
توجه به انباشت نخاله های ساختمانی خوب نیست و در این 
خصوص معضل داریم. با وجود اینکه چندین بار نسبت به 
دلیل  به  اما  شد،  اقدام  شهر  سطح  از  نخاله ها  جمع آوری 
اهواز،  در  زیاد  خالی  زمین های  وجود  و  شهر  گستردگی 

اکنون هر جای شهر را ببینید نخاله وجود دارد.
برای  نیاز  مورد  مواد  به  نخاله  تبدیل  دستگاه  افزود:  وی 
خریداری  اهواز  شهرداری  توسط  زیرسازی  و  جدول سازی 
شده و قرار است یک دستگاه دیگر هم خریداری شود. با 
استفاده از این دستگاه ها همه نخاله ها به مواد قابل استفاده 

برای زیرسازی تبدیل می شود.

معاون اداره کل راه و شهرسازی استان :
3۲ طرح بازآفرینی شهری
در خوزستان تصویب شد

معاون بازآفرینی شهری اداره کل راه و شهرسازی خوزستان 
در  خوزستان  استان  در  شهری  بازآفرینی  طرح   ۳۲ گفت: 
در  شهری  ناکارآمد  بافت های  به  خدمت رسانی  راستای 

استان مصوب شده است.
محمد جامع با اشاره به پروژه های فعال بازآفرینی شهری 
پروژه   ۲۶ اجرای  اخیر  سال های  در  کرد:  اظهار  استان  در 
در  اعتبار  ریال  میلیارد   ۵۳۶ از  بیش  با  شهری  بازآفرینی 

سطح استان آغاز شده است.
فعال  پروژه  تعداد هشت  این  از  افزود: در حال حاضر  وی 

است و تعداد ۱۸ به بهره برداری رسیده اند.
در  استان  در  شهری  بازآفرینی  طرح   ۳۲ داد:  ادامه  جامع 
در  شهری  ناکارآمد  بافت های  به  خدمت رسانی  راستای 
تاکنون مصوب شده  شهرهای استان در سال های گذشته 
شهرسازی  و  راه  اداره کل  شهری  بازآفرینی  معاون  است. 
خوزستان به وضع تسهیلات محدوده های بازآفرینی شهری 
تا  سال های ۱۴۰۰  در  کرد:  خاطرنشان  و  اشاره  استان  در 
۱۴۰۲، بیش از ۳۷ نفر برای اخذ تسهیلات نوسازی مسکن 

در بافت فرسوده به بانک معرفی شده اند.
مسکونی  واحد   ۱۶۴ برای  تعداد،  این  از  کرد:  بیان  جامع 

امضای قرارداد صورت گرفته است.
بازآفرینی  محدوده های  تخصیصی  تسهیلات  مجموع  وی 
شهری در استان خوزستان طی سال های ۱۴۰۰ تا ۱۴۰۲ 
را بیش از ۷۲۸ میلیارد ریال اعلام کرد و گفت: ۲۴ درصد 
از مساحت شهرهای استان جزو بافت ناکارآمد شهری است 
و  ناکارآمد شهری  بافت های  در  نفر  هزار   ۸۰۰ از  بیش  و 

فرسوده ساکن هستند.
بافت  در  واحد  نوسازی حدود ۲۰ هزار  تاکنون  افزود:  وی 
ناکارآمد استان خوزستان آغاز شده است که استان با این 

تعداد واحد، رتبه سوم را در سطح کشور دارد.

رییس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان :
سهم خوزستان از تسهیلات
اشتغال زایی تبصره ۲ امسال
۲۱ هزار میلیارد ریال است

گفت:  خوزستان  ریزی  برنامه  و  مدیریت  سازمان  رییس 
سهم امسال استان از تسهیلات اشتغالزایی تبصره ۲ قانون 

بودجه، بیش از ۲۱ هزار میلیارد ریال است.
برگزاری هفتمین نشست شورای  به  اشاره  با  نیکو  مهرداد 
برنامه ریزی و توسعه استان اظهارکرد: تسهیلات مربوط به 
تبصره ۲ در قانون بودجه امسال جایگزین تبصره ۱۶ و ۱۸ 
سال های قبل شده که در قالب ردیف توسعه اشتغال، به 

متقاضیان واجد شرایط پرداخت می شود.
عامل  بانک  از سوی هشت  تسهیلات  این  داد:  ادامه  وی 
کشاورزی،  تجارت،  کارگران،  رفاه  ملت،  ملی،  شامل 
صندوق  و  معدن  و  صنعت  تعاون،  توسعه  پست بانک، 

کارآفرینی امید پرداخت می شود.

مدیرعامل آبفا خوزستان :
طرح جهاد آبرسانی

۴۸ درصد پیشرفت فیزیکی دارد
مدیرعامل آبفا خوزستان از پیشرفت ۴۸ درصدی طرح جهاد 
آبرسانی در استان خبر داد و گفت: با اجرای این طرح آب 
پایدار  خوزستان  روستای   ۵۰۰ و  هزار  یک  از  بیش  شرب 

خواهد شد.
صابر علیدادی با اشاره به روند اجرای طرح جهاد آبرسانی 
در استان بیان کرد: به دلیل عدم نقدینگی از ۳۰ کارگاه باز 

شده در این طرح، تنها ۱۰ تا ۱۲ کارگاه فعال هستند.
وی با بیان اینکه طرح آبرسانی شهرستان دزپارت ۸۵ درصد 
افزود:  است  برداری  بهره  آماده  و  داشته  فیزیکی  پیشرفت 
بیش از ۶ هزار و ۵۰۰ میلیارد ریال برای این طرح هزینه 
شده که با اجرای آن مشکل افت فشار آب برطرف می شود.

در  آبی  تنش  مهم  دلایل  از  خوزستان  آبفای  مدیرعامل 
استان را ناپایداری تاسیسات شبکه آبرسانی دانست و گفت: 
این موضوع باعث شد تا در نیمه اول امسال برای رفع تنش 

آبی، به صورت ضربتی خط های اتصال جدید ایجاد شود.
وی ادامه داد: از دیگر اقدامات آبفا برای رفع مشکل کم آبی 
در استان، شناسایی و احصای روستاهای دارای تنش آبی 
و سپس پایداری تاسیسات شبکه آبرسانی آنها و همچنین 
از شهرهای  برخی  افزایش ظرفیت شبکه و تصفیه خانه  با 

استان است.
به  استان،  صنایع  همکاری  با  همچنین  گفت:  علیدادی 
وسیله ۳۰ دستگاه تانکر آب مورد نیاز برخی از روستاهای 

استان در فصل گرم سال تامین شد.

مدیرعامل شرکت کشت صنعت نیشکر و صنایع جانبی :
تولید یک میلیون تن شکر

در خوزستان پیش بینی می شود
مدیرعامل شرکت کشت صنعت نیشکر و صنایع جانبی با 
خوزستان  از  کشور  نیاز  مورد  شکر  درصد   ۵۰ اینکه  بیان 
تولید می شود، از پیش بینی تولید یک میلیون تن شکر در 

خوزستان خبر داد.
عبدعلی ناصری در مراسم شکرانه برداشت محصول نیشکر 
که در کشت صنعت دهخدا برگزار شد، اظهار داشت: امسال 
پیش  خوبی  برداشت  و  داشته ایم  مطلوبی  محصول  کشت 
بینی می کنیم که نسبت به سال گذشته افزایش تولید ۲۰ 

درصدی خواهیم داشت.
کشور  نیاز  مورد  شکر  درصد   ۴۰ حدود  اینکه  بیان  با  وی 
از شرکت توسعه نیشکر و صنایع جانبی تولید خواهد شد، 
افزود: مساحت اراضی زیر کشت، ۷۳ هزار و 9۶۰ هکتار در 
۸ کشت و صنعت بوده که پیش بینی می شود ۶ میلیون و 
۵۰۰ هزار تن نیشکر برداشت شود و با استحصال مناسب 

به ۷۰۰هزار تن شکر دست خواهیم یافت.
مدیرعامل شرکت توسعه نیشکر و صنایع جانبی ادامه داد: 
کشت و صنعت کارون و سایر کشت صنعت های چغندری 
کرد  خواهند  شروع  را  خود  بهره برداری  بزودی  خوزستان 
میلیون  یک  خوزستان  از  امسال  می کنیم،  بینی  پیش  و 
نیاز  مورد  شکر  درصد   ۵۰ که  شد  خواهد  تولید  شکر  تن 
کشور است. وی تصریح کرد: با توجه به فرموده مقام معظم 
بگیرد  صورت  باید  که  تولیدی  جهش  به  امسال  رهبری، 
دست خواهیم یافت و با برکت بیشتر خداوند احتمال می رود 

از ۷۰۰ هزار تن شکر تکلیفی عبور کنیم.
وی در خصوص تامین آب مورد نیاز کشت نیشکر بیان کرد: 
با همکاری سازمان آب و برق و استانداری خوزستان برنامه 
ریزی خوبی در تامین آب صورت گرفت و علی رقم ناترازی 
برقی که در سطح کشور وجود داشت، به دلیل تولید برق 
نیشکری توانستیم اب مورد نیاز خود را از رودخانه دریافت 

کنیم و از این بابت با مشکلی مواجه نیستیم.

مدیرعامل شرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب :
طرح های مطالعات مخازن با هدف افزایش 

تولید نفت منطقه آغاجاری اجرا شود
تأکید  با  جنوب  نفت خیز  مناطق  ملی  شرکت  مدیرعامل 
گاز  و  نفت  شرکت  ظرفیت های  از  بهره برداری صحیح  بر 
آغاجاری برای افزایش تولید و توسعه شرکت گفت: از آنجا 
است،  نفت خیز جنوب  اولویت  مناطق  تولید حداکثری،  که 
با  مخازن  بهتر  شناخت  برای  مطالعاتی  طرح های  اجرای 

هدف افزایش و توسعه تولید باید مدنظر قرار گیرد.
نفت خیز  مناطق  ملی  شرکت  از  نقل  به  شانا  گزارش  به 
پیش بینی  نشست  حاشیه  در  پیرامون،  ابراهیم  جنوب، 
گاز«  و  نفت  توزیع  و  »تولید  نفت  چاه های  بهره دهی 
شرکت نفت و گاز آغاجاری بیان کرد: در این نشست همه 
و مسائل  عملیاتی  تنگناهای  از مخازن،  تولید  مشکل های 
برنامه ریزی  تا  شد  بررسی  شرکت  این  محدوده  بودجه ای 
گاز  و  نفت  شرکت  تولید  اهداف  تحقق  راستای  در  جدی 

آغاجاری در نیمه دوم سال انجام شود.
وی با اشاره به نقش محوری شرکت نفت و گاز آغاجاری در 
راهبری میدان های بزرگ نفتی عنوان کرد: شرکت نفت و 
گاز آغاجاری سهم مهمی در تحقق اهداف تولیدی مناطق 
نفت خیز جنوب دارد. مدیرعامل شرکت ملی مناطق نفت خیز 
جنوب گفت: شرکت نفت و گاز آغاجاری با ظرفیت واقعی 
تولید خود فاصله دارد از این رو نیازمند اجرای پروژه، تزریق 
گاز و برنامه های توسعه ای است که پیش از این  باید انجام 
شده  پیش بینی  تولیدی  اهداف  به  اشاره  با  وی  می شدند. 
برای نیمه دوم امسال گفت: بخشی از اجرای تعهدات تولید 
مناطق نفت خیز باید از طریق شرکت نفت و گاز آغاجاری 
اجرا شود که به همین منظور از ارائه امکانات حفاری و سایر 
با  شرکت  این  همچنین  کرد،  خواهیم  پشتیبانی  ملزومات 
انجام اقدام های ترمیمی روی چاه ها و اقدام های اصلاحی 
پای کار باشد تا مقدار تولید در پایان سال به برنامه مورد 

نظر برسد.

معاون فولاد خوزستان :
رفاه کارکنان و خانواده آنان
از اولویت های ما می باشد

رفاه کارکنان و خانواده آنان از اولویت های ما می باشد
به  اجتماعی  امور  و  انسانی  منابع  معاون  تقوی  عباسعلی 
از  جمعی  و  بهره برداری  معاون  پاک بین  مهران  همراه 
مدیران منابع انسانی و امور اجتماعی در چهارمین نشست با 
مسئولان بخش نگهداری و تعمیرات و نمایندگان کارکنان 

این بخش دیدار نمودند.
از  اجتماعی  امور  و  انسانی  منابع  معاون  تقوی  عباسعلی 
کارکنان بخش نگهداری و تعمیرات تشکر نموده و در مورد 
ارتقای سطح نگرش کارکنان گفت: در چند سال گذشته، 
تلاش های زیادی برای رفاه حال کارکنان انجام شده است. 
جای خوشحالی فراوان دارد که میزان دغدغه ی شخصی 

کارکنان کاهش و دغدغه سازمانی افزایش داشته است. 
توضیح  تابستانه  تشویقی  به مرخصی های  اشاره  با  تقوی 
تهدید  تا  شد  انجام  تابستان  در  تشویقی  مرخصی  داد: 

محدودیت های انرژی را به فرصت تبدیل نماییم . 
قانون  اساس  بر  افزایش حقوق در سال جاری  افزود:  وی 
بوده است. این در حالی است که بر اساس تورم ها افزایش 

مجدد حقوق ها دشوار بود.  
روزهای  در  مشهد  هتل   در  اقامت  نحوه  داد:  ادامه  تقوی 
پیش رو اطلاع رسانی می شود و همچنین هتل مازندران 
می  شدن  آماده  شرف  در  گرفته  صورت  های  پیگیری  با 
باشد. کیفیت غذا بر اساس ذائقه می باشد به همین خاطر 
تلاش  در  لیکن  نمود،  راضی  را  سلیقه ها  تمامی  نمی توان 

هستیم میزان کیفیت غذا را افزایش دهیم.
این اساس است  بر  ما،  تقوی تصریح نمود: تمامی تلاش 
فولاد  دستگاه  دویست  در  مناسبی  تفریحی  فضای  که 
توانستیم  همچنین  شود.  ایجاد  کارکنان  برای  خوزستان، 
محیط کنار دریاچه منازل دویست دستگاه را از یک فضای 

بی روح به محیط کاملا پویا و زنده تبدیل نماییم.

محمد مهدی مطیعی :
نیروی انتظامی برای جلوگیری از
قطع درختان در اهواز ورود کند

رییس شورای اسلامی کلانشهر اهواز گفت: از نیروی انتظامی 
استان درخواست می شود برای جلوگیری از قطع درختان در اهواز 
که بیشتر از نوع گیاه کونوکارپوس هستند ورود کند تا بیش از 

این سرانه فضای سبز شهر کاهش نیابد.
محمد مهدی مطیعی در یکصد و شصتمین جلسه شورای شهر 
اهواز در سرسرای شورا بیان کرد: از سال ۸۲ به منظور توسعه 
فضای سبز اهواز کاشت گیاه کونوکارپوس در این شهرستان آغاز 
شد و این گیاه به دلیل تطبیق با شرایط اقلیمی استان، پوشش 

گیاهی مناسبی را در شهر ایجاد کرده است.
وی با بیان اینکه این گیاه در تولید اکسیژن بسیار اثر گذار است 
ادامه داد: متاسفانه در سال های اخیر فرافکنی در خصوص این 
توسط  تنفسی  مشکلات  ایجاد  بر  مبنی  مطالبی  انتشار  و  گیاه 

کونوکارپوس افزایش یافت.
مطیعی اظهار کرد: تحقیقات لازم در خصوص این گیاه با کمک 
دانشگاه های استان در خصوص این گیاه انجام گرفت و مشخص 
شد که کونوکارپوس مشکلی برای تنفس ایجاد نمی کند و گرده 

این گیاه از درخت مرکبات نیز کمتر است.
فرافکنی  این  داد:  ادامه  اهواز  کلانشهر  اسلامی  شورای  رییس 
عاملی شده است تا سوداگران اقدام به قطع این درخت در اهواز 

کنند و از چوب آن برای مصارف مختلف استفاده کنند.
وی گفت: از نیروی انتظامی درخواست داریم برای جلوگیری از 

قطع درختان در اهواز با شهرداری همکاری کند.
زودی  به  اینکه  بیان  با  اهواز  کلانشهر  اسلامی  شورای  رییس 
تفاهم نامه ای بین شورای شهر اهواز و نیروی انتظامی استان در 
سه حوزه شهری منعقد خواهد شد تصریح کرد: یکی از حوزه های 
نیروی  از  یاری  و  کمک  درخواست  تفاهم نامه  این  در  نظر  مد 
انتظامی برای تامین امنیت پارک ها و فضاهای سبز شهری است.

وی افزود: با وجود اینکه روشنایی پارک ها در اهواز تامین شده اما 

همچنان ناامنی و سرقت در این مکان ها مشهود است.
در  قلیان  کنندگان  عرضه  و  متجاهر  معتادان  وجود  مطیعی 
فضاهای سبز شهر اهواز را عامل گله مندی مردم، ناامنی ونازیبا 
شدن شهر عنوان کرد و ادامه داد: برای رفاه حال مردم و امکان 
استفاده خانواده ها از پارک ها و فضای سبز شهر لازم است که 

این مشکل در اهواز رسیدگی شود.
با توجه به فراز و  رییس شورای اسلامی کلانشهر اهواز گفت: 
فرودهای گذشته شورای ششم اهواز در حال حاضر جلسات شورا 

به طور منظم در حال برگزاری است.
عضو شورای اسلامی کلانشهر اهواز در ادامه این نشست بیان 
کرد: مردم منطقه مهدیس اهواز نسبت به افزایش سرقت در این 

منطقه بسیار گله مند هستند.
سیاوش محمودی بیان کرد: از نیروی انتظامی درخواست می شود 
انجام  را  لازم  بررسی  منطقه  این  در  سرقت  افزایش  به  نسبت 
در مهدیس  این جرم  وقوع  از  برای جلوگیری  راهکاری  و  دهد 

ارائه دهد.

فرمانده نیروی انتظامی خوزستان اجرای برنامه 
آشنایی  محوریت  با  اجتماعی  و  فرهنگی  های 
در  شهروندی  وظایف  انجام  و  قوانین  با  مردم 
اهواز را کمرنگ عنوان کرد و گفت: همچنین 
خوزستان رتبه ۱۸ در میزان وقوع سرقت بین 
سید  سردار  دراد.  را  کشور  استان های  سایر 
محمود میرفیضی در یکصد و شصتمین نشست 
سرسرای  در  اهواز  کلانشهر  اسلامی  شورای 
نیروی  هفته  گرامیداشت  مناسبت  به  شورا 
انتظامی بیان کرد: مردم در زمینه تامین امنیت 
و کاهش سرقت ها وظایفی دارند و همواره در 
این زمینه نقش تاثیرگذاری بر عهده شهروندان 
است. وی با بیان اینکه نیروی انتظامی در کنار 
سایر دستگاه ها برای تامین امنیت شهر تلاش 
با  برخورد  قانون،  طبق  کرد:  اظهار  کند  می 
وظیفه  شهر  در  گردانی  سگ   یا  و  سدمعبرها 
این  انتظامی در کنار  نیروی  شهرداری است و 
دستگاه می تواند برای مقابله با این موارد ورود 
انجام  شمردن  مهم  با  میرفیضی  سردار  کند. 
فعالیت های فرهنگی و اجتماعی در پارک های 
های  برنامه  اجرای  متاسفانه  گفت:  اهواز 
فرهنگی و اجتماعی برای آشنایی هر چه بیشتر 
مردم با قوانین و انجام وظایف شهروندی خود 
بسیار کمرنگ است. فرمانده انتظامی خوزستان 
با بیان اینکه شعار امسال هفته نیروی انتظامی 
ادامه  پلیس هوشمند است  قانون مدار و  مردم 
تکلیف  نوعی  مردم  توسط  مداری  قانون  داد: 

باید  راستا  این  در  نیز  پلیس  و  است  مداری 
تاکید  با  وی  کند.  رعایت  را  شهروندی  حقوق 
مردم  مطالبات  پاسخگوی  باید  پلیس  اینکه  بر 
باشد اظهار کرد: طبق گفته رهبر معظم انقلاب 
با  مردم  رضایتمندی  افزایش  سمت  به  باید 
کرد.  حرکت  شهروندان  مطالبات  به  رسیدگی 
سردار میرفیضی گفت: نیروی انتظامی با یکصد 
سامانه فناورانه در حال خدمات رسانی به مردم 
است که این روش در کاهش هزینه ها و افزایش 
سرعت پاسخگویی موثر است. فرمانده انتظامی 
خوزستان با اشاره به یکی از خدمات پلیس بر 
اخیر  یکسال  در  کرد:  اظهار  الکترونیک  بستر 

به  دستی  و  سنتی  حالت  از  تصادفات  کروکی 
صورت الکترونیکی انجام می شود که این اقدام 
افزایش  باعث  کار  سرعت  بردن  بالا  کنار  در 
خوزستان  انتظامی  فرمانده  می شود.   نیز  دقت 
در  استان  انتظامی  نیروی  همچنین  کرد:  بیان 
زمان  هوشمند،  گشت  از  استفاده  با  دارد  نظر 
کاهش  را  حادثه  محل  به   ۱۱۰ پلیس  رسیدن 
دهد و این هدفگذاری تا پایان امسال به نتیجه 
خواهد رسید. وی با بیان اینکه اعضای شورای 
شهر، نمایندگان مردم هستند و نیروی انتظامی 
با همکاری شورا می تواند خدمات رسانی بهتری 
را به مردم داشته باشد افزود: اگر همه دستگاه ها 

بهتر  مردم  به  خدمت رسانی  باشند  یکدیگر  یار 
بر  تاکید  با  میرفیضی  انجام خواهد شد. سردار 
اینکه برای حل موضوعات امنیتی باید به سمت 
مردمی شدن آن ها پیش رفت بیان کرد: باید از 
آرامش  امنیت و  بالا بردن  برای  ظرفیت مردم 
خوزستان  انتظامی  فرمانده  کرد.  استفاده  شهر 
به  اهواز  شهر  مشکلات  از  بسیاری  داد:  ادامه 
دلیل بی انضباطی شهری است که اصلاح این 
تاکید  با  وی  دارد.  شناسی  آسیب  به  نیاز  روند 
پلیس  باشند  مدار  قانون  مردم  اگر  اینکه  بر 
وقت و توان خود را برای حل مشکلات مهمتر 
دیگری صرف خواهد کرد گفت: نیروی انتظامی 
سازی  فرهنگ  برای  دارد  آمادگی  خوزستان 
تمامی حوزه های شهری  فردی و عمومی در 
خوزستان  انتظامی  فرمانده  کنتدا.  همکاری 
و  پلیس  بین  مناسبی  ارتباط  اگر  کرد:  اظهار 
مردم ایجاد شود قطعا اجرای قانون، در فرآیندی 
پلیس  کرد:  تاکید  وی  شد.  خواهد  انجام  بهتر 
شناسایی  برای  مکان ها  تمام  در  امکان حضور 
متخلفان و اجرای قانون را ندارد به همین دلیل 
در  قانون  اجرای  برای  مردم  مشارکت  به  نیاز 
شهر است. روز ۱۳ مهرماه به مدت یک هفته 
به نام نیروی انتظامی نامگذاری شده است. به 
دادگستری  معاون  اعلام  طبق  ایرنا،  گزارش 
خوزستان طی سال جاری با اقدامات انجام شده 
ارتکاب به سرقت در استان کاهش  ۲۱ درصد 

یافته است.

فرمانده انتظامی خوزستان :

بسیاری از مشکلات شهر اهواز
به دلیل بی انضباطی شـهری است

حضور  دلایل  اسلامی،  شورای  مجلس  در  اهواز  مردم  نماینده 
ارزیابی را  پایین  آموزش و پرورش استان خوزستان در رده های 

تشریح کرد و خواستار توجه ویژه وزارت به این موضوع شد.
محمد امیر  با بیان اینکه وضعیت آموزش و پرورش هر سال به 
۲ صورت ارزیابی می شود، گفت: یک مورد، میزان ورودی کنکور 
است که عملًا ظرفیت علمی یک استان مشخص می شود و دوم، 

معدل گیری سال آخر متوسطه دوم است.
وی بیان کرد: در موضوع معدل، برخی شهرستان ها موفق عمل 
به  آموزان  دانش  گرایش  آن  دلایل  از  یکی  شاید  که  نکرده اند 
سمت فنی و حرفه ای و کاردانش بوده که نگاه وزارتخانه به این 
سو است تا به جای اینکه دانش آموزان بیشتر به رشته های نظری 
بپردازند، به فنی بپردازند تا در آینده برای اشتغال تنها به شاغل 

شدن در دستگاه های دولت فکر نکنند و خودکفا شوند.
نماینده مردم اهواز، باوی، حمیدیه و کارون با بیان اینکه معدل 
انجام  نظری  رشته های  از  صرفاً  آموزان  دانش  آخر  سال  گیری 
می شود، تصریح کرد: هرچه گرایش به سمت رشته های نظری 
اینکه  با توجه به  اما  اثرگذاری به همان نسبت است  کمتر شود 
جایگاه خوزستان با ارتقای معدل تغییر پیدا کرده جای تشکر دارد. 

البته در مساله کنکور همچنان جز رتبه های آخر هستیم.
امیر با اعلام اینکه آموزش و پرورش چند ضلع دارد، عنوان کرد: 
آموزشی،  و متخصص، فضای  انسانی  نیروی  اضلاع شامل  این 
محتوا و در نهایت مدیریت هستند. ضلع سوم مساله کلی کشور 
است که در خصوص آن سوال داریم چرا که تاکنون حتی منویات 
حضرت آقا در محتوا دیده نشده و ما نیز گلایه مند هستیم، در 
و  مجازی  فضای  در  گفته ایم.  وزیر  به  را  موضوع  نیز  نشست ها 
رسانه، محتوا کم است لذا بسیاری از دانش آموزان ما تحت تأثیر 

محتواهای غربی قرار گرفتند.
وی با اشاره به مساله نیروی انسانی، فضای آموزشی و مدیریت در 
آموزش و پرورش استان گفت: با توجه به اینکه خوزستان، استان 
بد آب و هوایی به لحاظ آلودگی، گرم و خشک بودن است عملًا 
معلمان  تنها  نه  البته  می کنند  خدمت  سخت  شرایط  در  معلم ها 

بلکه برای همه دستگاه ها شرایط اینگونه است لذا باید کارکنان 
به صورت ویژه دیده شوند.

تا  شود  ایجاد  انگیزه  معلم  برای  پرداختی ها  در  کرد:  اضافه  وی 
استان  به  انتقال و مهاجرت  دنبال  به  معلم متخصص خوزستان 
خوش آب و هوای دیگر نباشد، البته تاکنون همچنین اتفاقی رخ 
نداده لذا زمانی که معلمی در شهری آب و هوا با یک معلم در 
استان  به  معلم ها  آنگاه  می گیرند  دستمزد  میزان  یک  به  حاشیه 
دیگر می روند و متخصص ها دیگر در خوزستان نمی مانند؛ بنابراین 

چنین مسأله ای نیاز به قانون دارد.
نماینده مردم اهواز، باوی، حمیدیه و کارون اظهار کرد: به دلیل 
فیزیک،  همچون  تخصصی  کلاس های  از  برخی  معلم،  کمبود 
مدیریت  غیرمتخصص  معلم  را  و...  محاسبات  شیمی،  ریاضی، 
می کند، شاید در مرکز کمتر باشد اما در حاشیه چنین است. شاید 
به کلاس های خصوصی  را  فرزندان خود  نتوانند  از مردم  برخی 
از  برخی  یا  شیبان  سویسه،  در  مثال  طور  به  افزود:  امیر  ببرند. 
روستاهای حمیدیه شاهد هستیم به جای یک متخصص شیمی، 
نشده  کامل  ساعت هایش  هنوز  که  عربی  دبیر  مثال  طور  به 
را  مطلب  نمی تواند  این صورت  در  که  می کند  تدریس  برایشان 
برای دانش آموز خوب تفهیم کند همین سبب می شود دانش آموز 
در رقابت های استانی و کشوری کم بیاورد و ما جز استان های ته 

جدول قرار می گیریم.
استان  از کلاس های درسی  بسیاری  به گفته وی، سال گذشته 
با دانشجویان سال آخر دانشگاه فرهنگیان یا اضافه کار معلمان 
تدریس می شده، زمانی که معلم صبح تا شب تدریس کند دیگر 
نوبت عصر از توانش کاسته می شود و آن کارایی مناسب را ندارد.

اینکه  بر  تاکید  با  کارون  و  حمیدیه  باوی،  اهواز،  مردم  نماینده 
مناطق  خصوصاً  خوزستان  معلمان  برای  ای  ویژه  مزایای  باید 
در  گفت:  شود،  زیاد  شأن  انگیزه  تا  شود  گرفته  نظر  در  محروم 
معلم های  از  بسیاری  گیرد؛  صورت  دقت  باید  نیز  معلم  جذب 
متخصص و توانمند به مکان های دور نمی روند؛ بنابراین باید در 
روستاها و مکان های دور، از نیروهای توانمند همان منطقه حتی 

بدون آزمون جذب صورت گیرد تا اگر قرار شد در روستا تدریس 
کند محل سکونت خودش همان جا باشد که این موضوع حتی 

می تواند راهکار خوبی برای جلوگیری از ترک تحصیل باشد.
که  سنی  یک  به  دختران  دوردست،  روستاهای  در  افزود:  امیر 
می رسند به دلیل اینکه معلم آقا است خانواده ها اجازه تحصیل 
دختران  اگر  اما  می شوند  تحصیل  ترک  به  ناچار  لذا  نمی دهند 
باسواد روستا آن هم بدون شرایط وارد آموزش و پرورش شوند 
از  و  اعتماد کرده  برای تحصیل دخترانشان  آنگاه خانواده ها هم 

ترک تحصیل ها کاسته می شود.
وی اظهار کرد: در خصوص این موارد با وزیر صحبت کرده ایم، 
وزارتخانه باید لایحه را به ما بدهد تا آن را تصویب کنیم تا از 
این طریق شرایط برای آموزش و پرورش مهیا شود که در پی آن 

مهاجرت معلم ها و ترک تحصیل ها کم می شود.
در  اینکه  بیان  با  کارون  و  حمیدیه  باوی،  اهواز،  مردم  نماینده 
ما  آموزشی  فضای  کرد:  تصریح  داریم،  مشکل  آموزشی  فضای 
از  بسیاری  در  دارد.  ویژه  نگاه  به  نیاز  که  است  گرم  و  فرسوده 
اینکه کولرها  یا  مناطق حتی کلاس های بدون کولر وجود دارد 
مربوط به ۱۰ سال پیش هستند که اگر یک دانش آموز در کلاس 
درسی یک ساعت و نیم، ظرفیت توانمندی و یادگیری اش نیم 
ساعت باشد آنگاه در محیط گرم گیرایی اش به پنج دقیقه کاهش 
می یابد و از سوی دیگر به معلم خستگی زودرس دست می دهد.

امیر ادامه داد: فضای آموزشی فرسوده نیاز به زیباسازی، نشاط، 
سرمایش و گرمایش دارد باید به این موارد توجه شود تا قدرت 

رقابت با استان های دیگر را هم داشته باشیم.
وی به مساله مدیریت در آموزش و پرورش استان اشاره و عنوان 
باید  مدرسه  مدیر  حتی  پرورش،  و  آموزش  مدیریت  کل  کرد: 
مشارکت  را  مردم  کند،  استفاده  منطقه  از ظرفیت  باشد،  توانمند 
دهد. ما می گوئیم مدیریت در آموزش و پرورش، چه در مدرسه، 
منطقه و استان خوب نیست، اینها به هم گره خورده اند لذا ما روی 

مدیریت هم حرف داریم.

 فرماندار اهواز گفت: سند دار شدن زمین ها و منازل و اجرای طرح 
فاضلاب و آسفالت منطقه ملاشیه اهواز در حال پیگیری و اجرا است. 
سید احمد موالی زاده در خصوص مشکلات منطقه ملاشیه اهواز 
اظهار کرد: منطقه ملاشیه دارای مشکلات فراوانی از جمله سنددار 
نبودن زمین ها و منازل است. در کمیسیون ماده پنج موضوع تغییر 
کاربری زمین ها تمهیدات لازم در این زمینه انجام شده است که 
با این اقدام می توان ضمن معرفی به ستاد باز آفرینی، تسهیلات به 
شهروندان به منظور ساخت و ساز و بازسازی منازل پرداخت شود. 
اراضی  پیگیری های مختلف، مشکلات سنددار شدن  با  همچنین 

ملاشیه نیز در حال برطرف شدن است. موالی زاده با اشاره به موضوع 
آبگرفتگی در منطقه ملاشیه افزود: یکی از برنامه های مهم شرکت 
آبفا، حل مشکل آب های سطحی و رفع ماندآب ها در هنگام بارش ها 
در این منطقه است و طراحی شبکه فاضلاب ملاشیه نیز انجام و 
در حال اجرا است. وی اظهار کرد: با تعمیرات اساسی تصفیه خانه 
گروه ملی صنعتی فولاد ایران، مشکلات آب شرب منطقه ملاشیه نیز 
برطرف شده است و پیگیری مشکلات برخی از مناطق که دارای کم 
فشاری هستند نیز در حال انجام است. فرماندار اهواز از آماده سازی 
۴۰۰ هزار متر مربع از مناطق ملاشیه برای آسفالت خبر داد و بیان 

کرد: با پایان یافتن عملیات حفاری و لوله گذاری خطوط فاضلاب، 
اجرای آسفالت معابر نیز انجام خواهد شد و اولویت آسفالت خیابان 
اصلی این منطقه به شمار می رود. موالی زاده گفت: در یک اقدام 
جهادی ۴۰۰ پایه برق در ملاشیه نصب و دارای روشنایی شده و 
تلاش برای حل مشکلات این منطقه ادامه دارد. منطقه کم برخوردار 
ملاشیه اهواز با داشتن حدود ۶۵ هزار نفر جمعیت در جنوب غربی این 
کلانشهر قرار دارد و به علت مشکلات متعدد زیر ساختی از جمله 
فاضلاب و خاکی بودن خیابان ها، موجب گله مندی شهروندان شده و 

آنان خواستار رسیدگی و حل این موضوعات شده اند.

نماینده مردم اهواز در مجلس :

باید مزایای ویژه ای برای معلمان خوزستان در نظر گرفته شود

فرماندار اهواز :

سند دار شدن زمین ها و منازل ملاشیه در حال پیگیری است


